
Zápis z jednání redakční rady Soběslavské hlásky 
 

18. 12. 2019 
 

Městský úřad Soběslav 
 
Přítomni redakční rada (RR): L. Michalčíková, M. Pimperová, D. Kozel,  

Přítomni MÚ: M. Nováková, 

Omluveni (RR):  I. Šimková   

Přizváni: 

Program:  

1. Hodnocení Soběslavské hlásky č. 12/2019 
2. Projednání obsahu Soběslavské hlásky č. 1,2,3/2020 
3. Různé 

Add 1/ 
- Hodnocení listopadového čísla Soběslavské hlásky (dále jen Hlásky) bylo kladné.  

 
Add 2/ 

 
- RR projednala uveřejnění sdělení zastupitele M. Kákony s názvem „Jak to dopadlo s veřejnou 

prezentací Plánu rozvoje města“. Členové RR se neztotožňují s obsahem, ale s ohledem na právo 
zastupitele na uveřejnění sdělení vyplývající ze zákona č. 46/2000 Sb. (tiskový zákon) souhlasí  
s uveřejněním sdělení v únorovém čísle Hlásky.  
 

- RR projednala uveřejnění sdělení „Soběslavský příběh mění pravidla známkování v českých školách“ 
zaslané do redakce zastupitelem M. Bučinským. RR souhlasí s uveřejněním sdělení v únorovém či 
březnovém čísle Hlásky s ohledem na kapacitu měsíčníku.  
 
 

Add 3/ 
- Členové RR si vyměnili své názory na téma auditu Soběslavské hlásky zadaného stranou Piráti pro 

Soběslav a vypracovaného občanským sdružením Oživení. Auditem se budou dále zabývat během 
následujícího jednání redakční rady.    
 

Termín příštího jednání RR: 15. 1. 2020 nebo dle domluvy 

 

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 19. 12. 2019 


